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SE-BRM.0012.6.1.2024 

 

 

 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI ROLNICTWA I OCHRONY ŚRODOWISKA RMiG KÓRNIK 

z dnia 31 stycznia 2024 roku 

 

 

 

Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miasta i Gminy Kórnik 

odbyło się 31 stycznia 2024 roku, w godzinach 10:00 – 10:34 w sali posiedzeń 

Ratusza Bnińskiego w Kórniku. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków komisji.  

Obecni: 

1. Beata Bruczyńska 

2. Iwona Cupryjak 

3. Roman Genstwa 

4. Magdalena Kosakowska 

5. Iwona Kosmalska 

6. Jarosław Mieloch 

7. Jerzy Rozmiarek 

8. Andrzej Surdyk 

 

W spotkaniu uczestniczyli także: kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

UMiG Kórnik Sławomir Zakrzewski, kierownik Wydziału Funduszy Pozabudżetowych 

i Zamówień Publicznych  UMiG Kórnik Anna Biernacka i komendant Straży Miejskiej 

Tomasz Haremza. 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad: 

Przewodnicząca Beata Bruczyńska otworzyła posiedzenie i powitała zebranych. 

Sprawdziła obecność. Stwierdziła, że w obradach uczestniczy troje członków komisji 

(radni Andrzej Surdyk, Roman Genstwa i Iwona Kosmalska spóźnili  

się na posiedzenie). W momencie rozpoczęcia obrad komisja nie miała kworum  
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i nie mogła podejmować prawomocnych decyzji. W związku z tym przewodnicząca 

zdecydowała o zmianie kolejności rozpatrywania punktów porządku obrad. 

Przewodnicząca przypomniała, że obradujących obowiązuje Klauzula informacyjna  

w związku z rejestracją nagrań komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik, której treść  

jest załącznikiem do protokołu. 

 

3. Przyjęcie planu pracy komisji na 2024 rok: 

Radni zapoznali się z propozycją, która jest załącznikiem do protokołu. Nie zgłoszono 

poprawek. 

 

4. Dyskusja nt. jezior w MiG Kórnik - c.d.: 

Przewodnicząca Beata Bruczyńska poinformowała, że przed rozpoczęciem obrad  

na dzierżawionej od FZK działce w Biernatkach nad Jeziorem Bnińskim  

była wypalana roślinność. Akcję prowadzi OSP. Następnie powiedziała,  

że mieszkańcy starają się ogrodzić swoje nieruchomości, by uniemożliwić 

wodowanie sprzętu do jeziora. Powołała się na opinię przedstawicieli fundacji, którzy 

twierdzą, że nie mogą nakazywać dzierżawcy nieruchomości w Biernatkach,  

w jaki sposób użytkować teren. Przewodnicząca wskazała na pismo UMiG Kórnik  

do Starostwa Powiatu Poznańskiego w sprawie oznakowania bojami obszaru,  

po którym mogą się poruszać skutery (w załączeniu). Podkreśliła, że chciała 

zaproponować komisji podjęcie wniosku do burmistrza w ww. sprawie, jednak pismo 

zostało wysłane szybciej.  

 

Do obradujących dołączył radny Andrzej Surdyk. 

Od tego momentu w obradach uczestniczyło 4 radnych. 

Komisja uzyskała kworum. 

 

Przewodnicząca Beata Bruczyńska zaznaczała, że opinie mieszkańców są różne. 

Korzystający ze skuterów wodnych nie chcą zakazów. Pragnący ciszy optują  

za ich wprowadzeniem. Przewodnicząca zapytała, czy K.IRiPP wysłała wniosek  

do konserwatora zabytków w sprawie wód jeziora bnińskiego. Uzyskała odpowiedź, 

że temat był omawiany na posiedzeniu K.IRiPP 25.01.2024 roku. 
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Przewodnicząca zarządziła głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Jarosław Mieloch, Andrzej Surdyk 

NIEOBECNI (4) 

Roman Genstwa, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Jerzy Rozmiarek 

 

Radny Andrzej Surdyk zgłosił, że błędnie zagłosował w systemie Esesja:  

był „za”, zaznaczył pole „przeciw”. 

Radna Beata Bruczyńska nie głosowała za pomocą systemu Esesja.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Andrzej Surdyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Mieloch 

NIEOBECNI (4) 

Roman Genstwa, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Jerzy Rozmiarek 

 

Radna Beata Bruczyńska nie głosowała za pomocą systemu Esesja.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia planu pracy komisji na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
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ZA (4) 

Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Jarosław Mieloch, Andrzej Surdyk 

NIEOBECNI (4) 

Roman Genstwa, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Jerzy Rozmiarek 

 

Radna Beata Bruczyńska nie głosowała za pomocą systemu Esesja.  

 

5a) Zapoznanie się z uchwałami/ apelami w sprawie ograniczenia lub zakazów  

w zakresie eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw: 

 

Do obradujących dołączył radny Roman Genstwa. 

Od tego momentu w obradach uczestniczyło 5 radnych. 

 

Radni zapoznali się z apelami przesłanymi przez wiele gmin z Wielkopolski  

(w załączeniu). Zdecydowali o podjęciu tożsamego aktu. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

przygotowania projektu apelu w sprawie ograniczenia lub zakazów w zakresie 

eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Roman Genstwa, Jarosław Mieloch, Andrzej 

Surdyk 

NIEOBECNI (3) 

Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Jerzy Rozmiarek 

 

5b) Zapoznanie się z pismem stowarzyszenia Lider Zielonej Wielkopolski: 

Kierownik Anna Biernacka przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli 

kontynuacji członkostwa Gminy Kórnik w Lokalnej Grupie Działania Stowarzyszenie 

„Lider Zielonej Wielkopolski” z siedzibą w Środzie Wielkopolskiej, który jest reakcją 

na pismo stowarzyszenia (dokumenty w załączeniu). Następnie przedstawiła 

strukturę i zasady działania podmiotu oraz możliwości i zasady pozyskania 

dofinansowania. Przewodnicząca komisji zapytała, czy Rodzinne Ogrody Działkowe, 
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chcąc pozyskać środki z LZW, muszą posiadać Plany Odnowy. Kierownik wyjaśniła, 

że POM były dokumentami wymaganymi do aplikowania o fundusze z PROW, jednak 

wycofano ten warunek. Kolejne pytanie przewodniczącej dotyczyło liczby zadań 

zrealizowanych przy współudziale lidera w gminie. Kierownik nie podała danych 

liczbowych, wskazała kilka inwestycji oraz projektów gotowych do realizacji  

w m.in.: Biernatkach, Radzewie, Kórniku. Radny Jarosław Mieloch zapytał, czy środki 

na zagospodarowanie działki nr 142 w Błażejewku, o które aplikowała gmina, 

pochodzą z omawianego programu. Kierownik odpowiedziała, że nie.  

 

Do obradujących dołączyła radna Iwona Kosmalska. 

Od tego momentu w obradach uczestniczyło 6 radnych. 

 

Przewodnicząca Beata Bruczyńska zapytała, czy z LZW można pozyskać 

dofinansowanie na remont wyposażenia placu zabaw. Przedstawiła sytuację  

w Skrzynkach, gdzie z powodu zużycia, zmurszenia drewna urządzenia na placu 

zabaw są wycofane z użytkowania. Kierownik Anna Biernacka wyjaśniła, że środki 

muszą być wykorzystane w celu stworzenia nowych rzeczy, sytuacji. Remont  

nie zmienia stanu zastanego, np. huśtawka zastąpi huśtawkę.  

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Kórnik w Lokalnej Grupie Działania 

Stowarzyszenie „Lider Zielonej Wielkopolski” z siedzibą w Środzie Wielkopolskiej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Roman Genstwa, Jarosław Mieloch, Andrzej 

Surdyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Iwona Kosmalska 

NIEOBECNI (2) 

Magdalena Kosakowska, Jerzy Rozmiarek 
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5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski: 

Obradujący zwrócili uwagę na wysoki stan wód gruntowych. 

 

Radna Iwona Kosmalska wskazała na konieczność posprzątania lasu przy firmie 

logistycznej w Robakowie. 

 

6. Zakończenie posiedzenia: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Beata Bruczyńska 

zakończyła posiedzenie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

 

Przewodnicząca komisji 

  /-/ Beata Bruczyńska 

 

Protokołowała Helena Cyranik 

 

  

  


